
Frederiksodde Skole 

Fredericia Kommune. 
 

 

 
Skolebestyrelsen 

 

Dagsorden til 

møde: 

 

Onsdag d. 20.maj 2015 kl. 17-19 i VRC. 

Mødeleder: 

 

Jan 

Referent: 

 

Anni 

Deltagere: 

 

Alle 

Fraværende: 

 

 

 

 

Nr. Dagsorden Bilag/ ind-

stillinger 

Referat 

1 Godkendelse af referat fra mø-

det d. 14. april 2015 

150414- Referat fra 

møde i skolebesty-

relsen d. 14. april 

2015 

Godkendt. 

Tina deltog på mødet 

d. 14/4! 

2 Skolebestyrelsens mødekalender 

i skoleåret 2015-16. 

Antal møder? 

Tidspunkt? 

Faste eller rullende ugedage? 

 

 8 møder á max. 3 ti-

mers varighed. 

Jan og Anni arbejder 

med et årshjul, såle-

des at der formuleres 

1-2 temaer til hvert 

møde. 

Rullende tirsdage og 

onsdage. 

Tidspunkt: 17-20. 

3 Skolebestyrelsens arrangement 

på Trelde Næs efter sommerfe-

rien. 

Dato? 

Indhold? 

Praktisk? 

Husk at invitere afdelingsrå-

dene! 

 Afholdes 4. september 

kl. 16-21 

Afdelingsrådene og 

suppleanterne invite-

res med til arrange-

mentet på Trelde Næs. 

Temaer:  

1.Kommunikation ml. 

skole og hjem. 

2.Årshjulet f. skole-

bestyrelsen og for 

afdelingsrådene, såle-

des at skolebestyrelse 

og afdelingsråd kan 

arbejde sammen om te-

maerne. 

3.Den åbne skole – 

brainstorm og info om 

den åbne skole. 

 

 

4 Kommunikation. 

Skolen skal udarbejde en kom-

 Folderen vedr. gensi-

dige forventninger er 

for ukonkret i forhold 



munikationsstrategi, herunder 

kommunikation ml. skole og 

forældre. 

Hvad skal den indeholde? 

- Fra hele skolen til for-

ældre? 

- Fra afdelingen til foræl-

dre? 

- Fra kontaktperson til 

forældre? 

- Fra forældre til skole? 

-  

 

Hvad fungerer godt i den nuvæ-

rende kommunikation? 

Hvad fungerer ikke tilfreds-

stillende? 

 

 

 

til kommunikationen 

ml. skole og hjem.  

Udsagn fra medlemmer i 

bestyrelsen: 

Især i opstarten er 

tæt kontakt vigtig. 

Når der har været al-

vorlig konklikt m. et 

barn i klassen, bør 

alle forældre have 

info. 

Vi kan måske lave in-

dividuelle aftaler om 

kommunikation ml. sko-

le og hjem. 

Kommunikation på 1. 

forældremøde, hvor der 

forventningsafstemmes. 

Måske skabelon over de 

emner, der skal kommu-

nikeres om. 

Forældrene skal vide, 

hvem der er kontakt-

person på skolen. 

Afskaf ”Intet nyt er 

godt nyt”!! 

Altid kommunikation om 

episoder! 

Telefonen skal tages i 

åbningstiden. 

 

Beslutning: 

Udvalg: Gitte, Anni, 

Carina. Vi mødes man-

dag d. 15/6 kl. 15.15. 

Vi laver et udkast til 

en strategi. Deadline: 

dette skoleår. Udval-

get sender udspil ud 

på mail til bestyrel-

sen så det er klar til 

næste skoleår. LMU 

orienteres. 

 

Husk at tjekke, om 

folderen matcher til 

folderen.  

 

5 Sikker skolevej og problemer 

ifm. parkering og aflevering/ 

hentning af elever. 

Hvad er sket siden sidst.  

 

 Ledelsen udarbejder en 

ansøgning om bedre P- 

forhold for personalet 

og for afsætning af 

elever i busser og 

privatbiler. 

Der er afholdt møde m. 

repr. for ”Sikker sko-

levej”. Han tager sig 

af trafikforhold på de 

offentlige veje, ikke 

af trafikken på vores 

matrikel. 

Vi har kontakt til 

politiet mhp. at hjæl-

pe med at skabe bedre 

trafikale forhold på 

Ullerupdalvej. 

Der søges om at ad-

skille gående, cyklen-



de og kørende, idet de 

er blandet pt. 

Vi bør tage Stendalen 

med i en ansøgning. 

Ledelsen og skolebe-

styrelsen underskriver 

ansøgningen. 

 

6 Fællesrådet f. Skolebestyrel-

ser. 

Nyt fra møde vedr. mødestruk-

tur i Fællesrådet. 

 

 Orientering om pro-

cessen mht. at skabe 

en mødestruktur. 

7 Fast punkt: 

Nyt fra afdelingsrådene. 

  

 

10 Fast punkt: 

NYT fra medarbejderrepræsen-

tanter, ledelsen, andre? 

 Filmfestival for hele 

skolen onsdag d. 28/5 

kl. 10 i Tumlesalen/ 

Ullerupdalvej. 

 

11 EVT.  Sommerferiepasning i 

fritidstilbuddet er 

et problem. 

Der er ikke lukket, 

så forældre kan hen-

vende sig, hvis de 

har brug for et pas-

ningstilbud. 

 

 

 


